

Date: 23/07/2017

Ref: MO/MTM/NW/G006/2017

إنذار ملاحى

NAVIGATION WARNING # G006/2017

Jet Skies are Strictly Prohibited in the vicinity of the New Deira Marfa and Hamriyah Port

This is to inform all the stations that Jet Skies are strictly prohibited in the vicinity of the New Navigational Channel between Hamriyah Port and New Deira Marfa map as attached.

All VTS (Hamriyah port, Dubai creeks, port Rashid, Fishing Harbours and Jebel Ali port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessel or craft.

يمنع استخدام الدراجات المائية منعاً باتاً بالقرب من مرفأ ديرة وميناء الحمريه

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه يمنع منعاً باتاً استخدام الدراجات المائية بالقرب من القناة الملاحية بين ميناء الحمريه ومرفأ ديرة الجديد (كما هو موضح في الخارطة المرفقة).

ويطلب من جميع الموانئ (ميناء الحمريه، وخور دبي، ميناء راشد، موانئ الصيد وميناء جبل علي) تقديم المشورة للسفن وفقاً لذلك.

يجب على مالكي السفن، الوكلاء، المستأجرين، المراسي، نوادي اليخوت والقوارب الترفيهية ضمان تطبيق هذا الإنذار، وأن يتم إبلاغ الربانة أو الأشخاص المسؤولين عن تلك السفن.

خميس ولد عميل

مدير إدارة المرور البحري
سلطة مدينة دبي الملاحية





Deira Islands

Al Waheda

Deira

Image © 2017 DigitalGlobe

Jet Skies are strictly prohibited in the vicinity of the New Navigational Channel between Hamriyah Port and New Deira Marfa